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Z Á P I S N I C A 
z hlasovania komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante spôsobom 

per rollam konaného v dňoch 20.09.2022 až 22.09.2022 
 

 Dňa 20.09.2022 bola členom komisie finančnej a správy majetku MsZ zaslaná výzva 
na hlasovanie per rollam a to k zaujatiu stanoviska k nasledovným materiálom: 

1. Návrh na dodatočnú IV. úpravu rozpočtu mesta na rok 2022 
2. Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1  

 
Príslušné materiály spolu s návrhom uznesenia boli doručené prostredníctvom 

elektronickej pošty nasledovným členom finančnej komisie: Peter Závodský, Mgr. László 
Biró, Zuzana Gauliederová, Ing. Štefan Marczibányi, Gabriel Molnár, Ing. Augustín 
Popluhár, JUDr. Peter Zelinka. 

Hlasovanie o predložených návrhoch uznesenia sa uskutočnilo prostredníctvom 
elektronickej pošty v dňoch 20.09.2022 až 22.09.2022 (do 12.00 hod.)  
 
 
K materiálu č. 1: 
Návrh na dodatočnú IV. úpravu rozpočtu mesta na rok 2022 
 
Pripomienky k materiálu: 
Peter Závodský: 
- vzhľadom na skutočnosť, že doplnenie cash flow Galandia s.r.o. v tomto rozsahu je len 
čiastkové (kryje náklady len do 31.10.2022), nakoľko nepokrýva potreby roku 2022 + 
január 2023 (náklady roku 2022 uhrádzané v januári 2023), ako aj vzhľadom na to, že 
krytie týchto výdavkov nebolo prediskutované s riaditeľom MsKS, o tomto bode nebudem 
hlasovať  

Zuzana Gauliederová: 
- hlasujem proti 
- dňa 09.09.2022 členovia FK dostali vyčíslenie potreby finančných prostriedkov na krytie 

výdavkov za obdobie 01.08.2022-31.12.2022 vypracovaného účtovníčkou v sume 230 
666,53 € a úhradu záväzkov k 04.09.2022 v sume 107 962,17 €. Rozhodnutie o zatvorení 
TC a prepustení zamestnancov prijal primátor sám, bez čo i len informovania poslancov, 
nieto ešte získania ich súhlasu. Pýtam sa preto, aký zmysel malo toto zatvorenie, keď to 
bude stáť mesto len do konca roka 2022 338628,70 € a prečo o vykrytí týchto nákladov a 
dlhov majú zrazu rozhodnúť poslanci? GALANDIA, spol. s r.o. je samostatná obchodná 
spoločnosť, nie rozpočtová alebo príspevková organizácia mesta. Nech teda znáša 
dôsledky zlého manažovania. 

- dňa 20.09.2022 členovia FK dostali na základe rozhodnutia primátora na hlasovanie per 
rollam návrh na úpravu rozpočtu mesta Galanta (2 dni pred konaním MsZ). Touto úpravou 
rozpočtu sa majú poskytnúť spoločnosti GALANDIA, spol. s r.o. na základe žiadosti jej 
konateľa finančné prostriedky na úhradu jej prevádzkových nákladov do 31.10.2022!!! 
(pričom túto skutočnosť akosi pozabudli do návrhu uviesť a dozvedeli sme sa ju len 
dodatočne) vo výške 134 654,35 € a na úhradu záväzkov z minulého obdobia 89 176,79 €, 
spolu 223 831,14 €. A na toto sa úpravou rozpočtu poskladajú najmä ostatné mestské 
spoločnosti a organizácie - BYSPRAV spol. s r. o. 100 000 €, MsKS 42 200 € a ďalej sa 
zoberú prostriedky na kultúrne a voľnočasové aktivity detí z iných kapitol a dokonca aj z 
pomoci osobám bez domova. A odkiaľ sa zoberú prostriedky po 31.10.2022 a dokedy 
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takto bude mesto dotovať samostatnú spoločnosť s ručením obmedzeným? Podotýkam, že 
spoločnosť GALANDIA, spol. s r.o. má k 31.12.2021 neuhradenú stratu v sume 1 017 474 
€, k čomu podľa môjho odhadu pribudne cca 400 000 € za rok 2022. 

- žiadam vyvodiť zodpovednosť za nekompetentné riadenie a hospodárenie spoločnosti 
GALANDIA, spol. s r.o. voči konateľovi spoločnosti, a to z nasledovných dôvodov:  
o nezaplatené záväzky v sume 89 176,79 € (podľa konateľa v žiadosti zo dňa 

20.09.2022 predloženej FK), resp. 107 962,17 € (podľa vyčíslenia účtovníčky, ktoré 
nám bolo konateľom zaslané 09.09.2022) vznikli zjavne počas prevádzkovania TC. 
Toto potvrdzuje fakt, že aj v najväčšej sezóne, príjmy TC nepokrývali jej výdavky a 
ide o manažérske zlyhanie konateľa, 

o nespokojnosť návštevníkov TC so službami, teplotou vody, nefunkčnými ihriskami, 
kuchyňou atď. (viď hodnotenia na portáli Zľavomat). 

Ing. Augustín Popluhár: 
- zdržal som sa 
- nakoľko zmluva s Byspravom je vo výpovedi, už by som do nej nezasahoval a neriešil by 

som to nájomným ale riešil by som to cez Valné zhromaždenie ako výplatu dividend, t.j. 
iná položka v rozpočte 

- potrebujem vedieť, či boli voľné zdroje iba v kultúre a v športe? Poprosím informáciu na 
zastupiteľstve a následne sa rozhodnem 

 
 
Návrh uznesenia (odporúčania):  

 
Komisia finančná a správy majetku MsZ hlasovaním Per rollam v dňoch 20.09.2022 – 

22.09.2022 odporúča MsZ schváliť dodatočný návrh na IV. úpravu rozpočtu mesta na rok 
2022 v súvislosti so zabezpečením prevádzkových nákladov a záväzkov prevádzky Galandia 
spol. s r.o. v zmysle predloženého návrhu.  

 
počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 
počet členov komisie hlasujúcich za návrh:    1 
počet členov komisie hlasujúcich proti návrhu:   1 
počet členov komisie, ktorí sa hlasovania zdržali:   3 
počet členov komisie, ktorí nehlasovali:   2 
počet členov komisie, ktorí hlasovali neplatne:   0 
 

Z celkového počtu členov komisie 7 hlasovali ZA - 1 člen, PROTI – 1 člen, 
ZDRŽALI SA – 3 členovia, NEHLASOVALI – 2 členovia. 
KOMISIA NEPRIJALA PLATNÉ UZNESENIE. 
 
 
  
K materiálu č. 2: 
Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1 
 
Návrh uznesenia (odporúčania):  

 
Komisia finančná a správy majetku MsZ hlasovaním spôsobom per rollam v dňoch 

20.09.2022 – 22.09.2022 odporúča schváliť presun finančných prostriedkov v zmysle 
predloženého návrhu na rozpočtové opatrenie č. 1 nasledovne: 
 



3 

 
 Kapitola 10.9.0 položka 637036– pomoc osobám bez domova - zníženie o 5.000 € 
 Kapitola 10.2.0 položka 633005– špeciálne stroje, prístroje... - zníženie o 1.500 € 
 Kapitola 10.9.0 položka 636001– regulované nájomné - zvýšenie o 6.500 € 
 

 
počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 
počet členov komisie hlasujúcich za návrh:    4 
počet členov komisie hlasujúcich proti návrhu:   0 
počet členov komisie, ktorí sa hlasovania zdržali:   1 
počet členov komisie, ktorí nehlasovali:   2 
počet členov komisie, ktorí hlasovali neplatne:   0 
 

Z celkového počtu členov komisie 7 hlasovali ZA - 4 členovia, ZDRŽAL SA – 1 člen, 
NEHLASOVALI – 2 členovia. 
UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ. 
 
  
 
 
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
 
 
V Galante, dňa 22.09.2022 
Zapísala: Mgr. Katarína Kluchová 


